
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 21 kwietnia  2008 roku

SE-PO.0063-4-4/08

Obecni:

1. Dominik Penar  - obecny
2. Andrzej Mentel l- nieobecny
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Marian Kita - obecny
5. Hanna Szotowska - obecna
6. Danuta Walczak - obecna
7. Mirosław Kędzierski - obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna  Ślagórska-  Zastępca  Burmistrza,  Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Teresa 
Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji.

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Funkcjonowanie placówek oświatowych w mieście- objazd placówek oświatowych.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

3. Sprawy różne. 

Dot. punktu 2

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Powitał wszystkich obecnych.
- Po zakończeniu pierwszej części komisji dot. objazdu placówek oświatowych, przechodzimy do 

omówienia materiałów sesyjnych.
- Rozpoczniemy od zasadniczego  tematu  obrad  najbliższej  sesji  tj.  Sprawozdania  z  wykonania 

budżetu miasta Czeladź za 2007r. Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2007 rok. 
- Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna i zostanie przedstawiona na sesji.

DYSKUSJA NT: SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA BUDŻETU MIASTA ZA 2007 ROK.
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W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. D. Walczak - Członek Komisji
3. U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
4. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
5. M. Kędzierski - Członek Komisji
6. M. Kita - Członek Komisji
7. K. Dąbrowski - Członek Komisji
8. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału PS i Edukacji
9. H. Szotowska - Członek Komisji

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Zamykam dyskusję. Proszę o przegłosowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Czeladź 
za 2007 rok. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2007 rok 
zostało  pozytywnie zaopiniowane przez Komisję,

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

DYSKUSJA NAD PROJEKTEM UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA NA 2008 
ROK.

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
3. K. Dąbrowski - Członek Komisji
4. T. Wąsowicz - Kierownik PS i Edukacji

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie. Kto jest za?
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GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok 
został  pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję,

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia środków finansowych w latach 
2009-2010 na festiwal Regeneracja w związku z aplikacją o środki unijne w ramach działania 4.3 
promocja kultury.

DYSKUSJA NAD PROJEKTEM UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA WOLI ZABEZPIECZENIA 
ŚRODKÓW FINANSOWYCH W LATACH 2009-2010 NA FESTIWAL REGENERACJA.

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. M.Kita - Członek Komisji
3. U.Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie. Kto jest za?

GŁOSOWANIE

3 za
0 przeciw
3 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że nie ma rozstrzygnięcia.

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w 
Czeladzi za 2007 rok.

Komisja nie wniosła uwag. 

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie. Kto jest za?
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GŁOSOWANIE

4 za
0 przeciw
2 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego 
sprawozdania  finansowego  MBP  w  Czeladzi  za  2007  rok  został   pozytywnie 
zaopiniowany  przez Komisję,

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt  uchwały  w sprawie  nadania statutu Publicznemu Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej 
„Żłobkowi Miejskiemu w Czeladzi”. 

Komisja nie wniosła uwag.

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( radny M.Kita nie brał udziału w głosowaniu)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Publicznemu 
Zakładowi  Opieki  Zdrowotnej  „Żłobkowi  Miejskiemu w Czeladzi” został   pozytywnie 
zaopiniowany  przez Komisję,

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez 
gminę Czeladź.

DYSKUSJA NT: PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA OPŁAT ZA POBYT DZIECKA 
W ZŁOBKU PROWADZONYM PRZEZ GMINĘ CZELADŹ

Teresa W ąsowicz                   -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką.

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Penar - Przewodniczący Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
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3. M. Kędzierski - Członek Komisji
4. H. Szotowska - Członek Komisji

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Czy są uwagi do projektu uchwały w sprawie  przyjęcia ramowych planów pracy Komisji  Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok?, jeśli nie ma kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE ( radny M.Kita nie brał udziału w głosowaniu)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził,  że projekt uchwały w sprawie  przyjęcia ramowych planów pracy 
Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2008 rok został  pozytywnie zaopiniowany  przez 
Komisję,

Radna  Danuta  Walczak  zgłosiła  uwagi  do  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki 
budżetowej -Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej w Czeladzi.

Dyskusja została przeniesiona na sesję. 

Komisja wypracowała następujące wnioski:

Wniosek  Nr  1:  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  przygotowanie  informacji  
dotyczącej  działalności  oraz  perspektyw  inwestycyjnych  klubu  „Trafic”  Czeladź-  Piaski  z 
uwzględnieniem  inwestycji  przewidzianych  na  lata  2008-2009,  a  także  struktury  własności  
budynku,  zakresu obowiązków dzierżawcy oraz  organu zarządzającego,  posiadanych przez  
dzierżawcę  pozwoleń  i  uprawnień  oraz  przeprowadzonych  przez  niego  remontów  z 
wyszczególnieniem poniesionych kosztów ( w okresie dzierżawy).

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE ( radny M.Kita nie brał udziału w głosowaniu)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził,  wniosek został przyjęty przez Komisję,

Wniosek  Nr  2:  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  przygotowanie  informacji  
dotyczącej  stanu  infrastruktury  technicznej  Gimnazjum  Nr  2  ze  szczególnym 
uwzględnieniem zagrzybienia w/w instytucji. 
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Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE ( radny M.Kita nie brał udziału w głosowaniu)

4 za
0 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził,  wniosek został przyjęty przez Komisję,

Dot. punktu 3

Dominik Penar                        -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do spraw różnych. 

Dyskusja nt: podwyżek dla pracowników obsługi i administracji w placówkach oświatowych. 

Anna Ślagórska- zastępca Burmistrza Miasta, iż przewidziane są podwyżki od maja. 

- Mirosław  Kędzierski-  Członek  Komisji  zgłosił  uwagę,  iż  zaproszenia  na  imprezy  radni  
otrzymują zbyt późno. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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